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استودیوی دریم ورکس انیمیشن چهارشنبه شب این هفته با همکاری »آنا کندریک«، »جک بلک« 
و »جاســتین تیمبرلیک« اولین جزئیات از »پاندای کونگ فو کار 4« را فاش کرد. بلک که در نقش پو 
صداپیشــگی می کند، روی صحنه گفت: »پو با بزرگترین چالش های عمرش روبرو می شــود. آیا دوام 
می آورد؟« او اضافه می کند که پو در این دنباله به رهبری معنوی تبدیل می شود اما باید جانشین خود 
به عنوان »جنگجوی اژدها« را انتخاب کند.  »مایک میچل« که »فیلم لگو 2: قسمت دوم« »ترول ها« و 
»شرک برای همیشه« را در کارنامه دارد، »پاندای کونگ فوکار 4« را کارگردانی خواهد کرد. »استفانی ما 

استاین« دیگر کارگردان این دنباله خواهد بود. /ایرنا

با برطرف شدن پاره ای از موانع، به زودی برای پیش تولید فیلم سینمایی دست ناپیدا، به خوزستان 
می رویم. انسیه شاه حسینی گفت: این مدت فرصتی بود که روی فیلمنامه کار کنم و بازنگری ای روی 
آن انجام دادم که از نتیجه نهایی بسیار راضی هستم. کارگردان فیلم سینمایی آب را گل نکنید ادامه داد: 
لوکیشن اصلی ما در اهواز و جایی است که سابق بر این ستاد پشتیبانی کارون در زمان جنگ بوده است 
که زنان در آنجا می نشسته اند و لباس می شستند. وی افزود: بازیگران این فیلم عمدتا از آدم های منطقه 
هستند؛ آنقدر قصه قوی است که نیاز به هیچ چهره ای ندارد اما تلاش می کنیم که بازیگران ترکیبی از 

بازیگران شناخته شده و غیرچهره باشند./ایرنا

دستان ناپیدا عازم خوزستان می شوندپاندای کونگ فو کار 4 به زودی از راه می رسد

هرمز شجاعی مهر گفت: من در جایگاهی نیستم برای رسانه و سازمان بزرگی چون صداوسیما 
راهکار ارائه دهم اما یک چیز را خوب می دانم. رسانه چه مکتوب، چه صوتی و تصویری و حتی فضای 
مجازی به ستاره نیاز دارد. هرمز شجاعی مهر مجری تلویزیون از حال و احوال خود در زمینه فعالیت 
هنری گفت: بعد از تقریبا 40 سال فعالیت، فعلا کاری انجام نمی دهم و فقط زندگی می کنم. همچنین 
این مجری تلویزیون اظهار کرد: اکنون فعالیت برنامه »سیمای خانواده« متوقف شده است و دلیل آن 
را نمی دانم. البته قبل از آن به دلایل پزشکی و شخصی از ایران رفته بودم و زیاد سر برنامه نمی آمدم. 
او عنوان کرد: بعد از گذشت ۳0 سال که »سیمای خانواده« با من شروع شد، یک عمل چشم داشتم و 
پس از آن مشکل تیروئید پیدا کردم. به همین منظور درگیر آزمایشات پزشکی و استراحت و درمان 
شدم و متوجه شدم که »سیمای خانواده« فعالیتی ندارد و با رفتن من او هم رفته و این برنامه تمام 
شده است. شجاعی مهر درباره ارتقای کیفی تولیدات رسانه ملی عنوان کرد: من در جایگاهی نیستم 
برای رسانه و سازمان بزرگی چون صداوســیما راهکار دهم اما یک چیز را خوب می دانم. رسانه چه 
مکتوب، چه صوتی و تصویری مانند رادیو تلویزیون و حتی فضای مجازی نیاز به ستاره دارد. او افزود: 
صاحبان رسانه های بزرگ از آدم هایی که مستعد هستند، ستاره می سازند و بعد می گویند این آدم را 
ما تربیت کرده ایم، شما با این آدم ما را ببیننید. شما رسانه های دنیا را ببینید؛ حداقل ۵ ستاره دارند! 
ستاره ها و هنرمندان محبوب هستند که تیری را در قلب مردم می نشانند. سازمان صداوسیما خیلی 
افراد را در جمع خود دارد اما در آن ستاره ای نیست. باید ستاره پروری کرد، باید اجازه داد آدم ها رشد 
کنند و هنرمندان بیایند و طرفدار پیدا کنند و در قلب مخاطبان جای باز کنند. مجری برنامه »سیمای 
خانواده« در پایان اذعان داشت: نکته بعدی این است که قفل ها را باز کنید تا در دل مردم محبوب 
باشید. هیچ دری باز نیست، هر چه قفل است به رسانه زدید، هیچ دری باز نیست! بنده 41 سال در 
خانواده رادیو و تلویزیون بودم و برنامه هایم برای خانواده ها بود خانواده ها می بایست عاشق باشند چرا 
که در خانواده عاشق، فرزندان عاشق تربیت می شوند که نتیجه آن، جامعه و توده ای از مردم است 
که سرشار از عشق هستند و اگر هم عاشق نباشیم زندگی هرگز به کام مان نخواهد بود. آرزو می کنم 

مردم من عاشق باشند و امیدوارم متولیان فرهنگی اجازه دهند مردم با عشق زندگی کنند./صباخبر

هرمز شجاعی مهر:

هر چه قفل است به رسانه زدید
 هیچ دری باز نیست!


